
 

   Zwolle, 17 december 2018 

 

Mondelinge vragen - schade door Lelystad Airport  

Een duurzame toekomst en vertrouwen in de politiek zijn erg belangrijk voor de PvdA. Met die 

redenen hebben wij ons begin november dan ook uitgesproken tegen Lelystad Airport. Des te meer 

zijn wij afgelopen vrijdag geschrokken toen de minister bekend maakte mogelijk toch autonome 

groei toe te staan. Dit ondanks harde toezeggingen die zijn gedaan over een zorgvuldig proces en het 

enkel en alleen laten functioneren van Lelystad Airport als overloophaven van Schiphol. Deze nieuwe 

situatie met andere uitgangspunten leidt voor onze fractie tot de volgende vragen aan het college:  

1. Kan de wethouder aangeven hoe het college aankijkt tegen de voornemens van de minister 

en wat daarvan de mogelijke consequenties zijn qua geluidsoverlast, laagvliegroutes en voor 

de geldigheid van de MER?  

2. Kan de wethouder aangeven hoe serieus het college zich genomen voelt in het proces als 

gevolg van deze plotselinge berichten? Hoe beoordeelt de wethouder het resultaat van de 

tot nu toe gepleegde inzet?  

3. Op 12 november hebben wij gesproken over de bouwstenen voor een regionale zienswijze. 

Kan de wethouder aangeven welke veranderingen optreden in de Zwolse inbreng voor de 

gezamenlijk op te stellen zienswijze? Welke bouwstenen verdwijnen, veranderen of worden 

wat Zwolle betreft toegevoegd?  

4. Is de wethouder het met ons eens dat de stappen die de minister zet erg schadelijk zijn voor 

het vertrouwen, daarmee onacceptabel en is de wethouder bereid hierover een signaal af te 

geven richting de minister, al dan niet via de zienswijze?  

5. Welke andere stappen onderneemt de wethouder nu eerdere uitgangspunten niet meer 

lijken te gelden?  

 

Namens de PvdA fractie, 

Mart oude Egbrink 


